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Początkiem maja informowaliśmy, iż władze gminy Istebna prowadzą rozmowy z Pocztą
Polską na temat utworzenia oddziału instytucji w Jaworzynce. Wczoraj (21.05) Szkołę
Podstawową numer 1 w Jaworzynce (gdzie miałaby mieć siedzibę placówka pocztowa)
odwiedzili przedstawiciele PP z Katowic.

źródło: facebook.com/Łucja-Michałek-Wójt-Gminy-Istebna

O szansach na otworzenie poczty w Jaworzynce pisaliśmy ostatnio - LINK. - Myślę, że jeśli ta komisja pozytywnie
je [to miejsce - dop.red.] oceni, to wtedy nasza pozycja wzrośnie. Chociaż nie ukrywam, że trochę się
pozmieniało i nie wiem, czy ten rachunek ekonomiczny będzie przemawiał na naszą korzyść. Mamy
jednak nadzieję, że Poczta Polska się do tego przychyli i nawet, jeśli nie przynosiłoby to jakiś zysków, to
zgodzą się otworzyć ten oddział - mówiła nam wtedy Bogusława Kawulok, sołtys wsi.

Jak informuje na facebooku wójt Łucja Michałek, ostateczną decyzję podejmie zarząd Poczty Polskiej w Warszawie.

https://wiadomosci.ox.pl/istebna-bedzie-przywrocony-oddzial-poczty-polskiej,57580


Łucja Michałek- Wójt Gminy Istebna
about 5 years ago

Kolejne spotkanie w sprawie przywrócenia funkcjonowania oddziału
pocztowego w Jaworzynce. Razem z przedstawicielami Poczty Polskiej
dokonaliśmy oceny lokalu w Szkole Podstawowej nr 1, który został
zaoferowany przez gminę na siedzibę placówki. Ostateczna decyzja
dotycząca ponownego uruchomienia poczty uzależniona jest od
stanowiska Zarządu Poczty Polskiej w Warszawie. Serdecznie dziękuję za
zaangażowanie i wsparcie inicjatywy: wiceministrowi Stanisławowi
Szwedowi, posłowi Grzegorzowi Pudzie oraz za współpracę: sołtysom -
obecnej Bogumile Kawulok, ustępującemu Pawłowi Ruckiemu, radnemu
Bartłomiejowi Jalowiczorowi, dyrektorce szkoły Grażynie Przybyłej,
przedstawicielom Poczty Polskiej z Katowic.
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